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Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Dotyczy: Inwestycji związanej z instalacja koszy do segregacji odpadów jakie pojawiły się 

w przestrzeni Zgierza. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W ostatnim okresie na ulicach Zgierza pojawiły się dość duże kosze do segregacji odpadów. 

O ile zasadność pojawienia się koszy nie budzi wątpliwości o tyle ich lokalizacja już tak. 

Okazuje się, że na 600 metrowym odcinku ul. Dubois zainstalowano 6 zestawów koszy 

(co 100 metrów każdy) a na odcinku ulic Dąbrowskiego - Ks. J.Popiełuszki (od skrzyżowania ulic 

Narutowicza i Dąbrowskiego do parkingu przy Urzędzie skarbowym ulokowanych zostało aż 12 

zestawów tychże koszy (również 600 metrowym i chyba nie jest to główny ciąg pieszy w Zgierzu?). 

Natomiast trudno jest znaleźć choć jeden zestaw koszy wzdłuż miejskich, pieszych ciągów 

komunikacyjnych m.in. w dzielnicach Krzywię, Rudunki (choćby ul. Przygraniczna / Stolarska 

w kierunku Malinki), Os.650-lecia (długo oczekiwany przez mieszkańców kosz w okolicach dworca 

Zgierz Północ) czy Proboszczewice. Mając na uwadze powyższe zwracam się z prośbą 

o informacje: 

Kto i wg jakiego klucza zaplanował lokalizacje tychże koszy do segregacji? 

Czy Rady Osiedli były poinformowane o możliwości instalacji koszy? 

Czy Rady Osiedli brały udział w planowaniu lokalizacji? 

Jaki był całkowity koszt zakupu - ilość/cena? 



•  Jaki  był  koszt instalacji? 

• Jaka firma odpowiada za odbiór odpadów z tych koszy? 

• Czy zaplanowane są w najbliższym czasie analogiczne instalacje w pozostałych dzielnicach 

Zgierza? 

Z wyrazami szacunku 

w imienin Klubu Radnych 
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